



CREMA MARFIL





Gardenia Crema Marfil Picket with 3" Mixed Tozzettos
Honed & Tumbled
11"x11"
MAR GAR MIX HON



Crema Marfil Octagon With 1x1 Mixed Tozzettos
Honed Finish
4"x4"
MAR OCT MIX 4

Material Matériau:	Natural Stone - Marble Pierre Naturelle - Marbre
Floor / Wall Plancher / Mur:	Both Plancher et Mur
Shade Variance Variation de Teinte:	V4
Breaking Strength Effort de Rupture:	N/A
Thickness Épaisseur:	9 mm
Rectified Tile Rectifier:	No Non
Water Absorption Masse d'eau Absorbée:	N/A
Slip Resistance Résistance au Glissement:	N/A
Stain Resistance Résistance aux Taches:	NOT RESISTANT - Must be sealed Non Résistant - Doit être scellé
Frost Resistance Résistance au Gel :	NOT RESISTANT Non Résistant
Abrasion Resistance Résistance à L'Abrasion:	N/A
Chemical Resistance Résistance aux Produits Chimiquee:	NOT RESISTANT - Must be sealed Non Résistant - Doit être scellé

Packing Information | Information Emballage

SIZE TAILLE	4"x4" Octagon Mosaic	Gardenia Mosaic		
U/M U/M	Pieces	Pieces		
UM / BOX UM / BOÎTES	6	5		
UM / PC UM / MORCEAU	0.91	0.91		
SF / PALLET PI2 / PALETTES	360	360		
BOXES / PALLET BOÎTES / PALETTES	72	72		

INSTALLATION ON WALL AND CEILING | INSTALLATION AU MUR ET AU PLAFOND:

PRO SUPERLITE MORTAR - WHITE - is a high-performance, super-light-weight, polymer-modified, single-component thin-set mortar with exceptional non-sag and non-slump characteristics for installation of large format ceramic, porcelain, marble and natural stone tiles.

Il s'agit d'un mortier-colle monocomposant haute performance, ultra-léger et modifié par des polymères, qui présente des propriétés exceptionnelles de résistance à l'affaissement et à l'écoulement, destiné à la pose de carreaux de grand format en céramique, en grès cérame, en marbre et en pierre naturelle.

INSTALLATION ON FLOOR | INSTALLATION AU SOL:

PRO FLEX SF - WHITE - is a specially formulated polymer-modified sag-slump resistant thin-set mortar designed for floor and wall installation of large-format and heavy tile and stone, is suitable for institutional, commercial and residential installations.

est un ciment-colle, modifié aux polymères, à un composant, spécialement formulé pour résister au glissement et à l'affaissement des carreaux et des pierres lourdes, de grands formats. PRO FLEX SF convient pour les installations institutionnelles, commerciales et résidentielles.

PRO FLEX - WHITE - is a single-component, polymer-modified thin-set mortar suitable for interior and exterior installation of institutional, commercial and residential non-vitreous, semi-vitreous, vitreous and impervious tiles including porcelain and most natural stone. Also suitable for the installation of most marble and granite tiles over well-prepared concrete and exterior grade plywood substrates.

est un ciment-colle de qualité intermédiaire, modifié aux polymères, à un composant, élaboré pour les installations institutionnelles, commerciales et résidentielles, à l'intérieur ou à l'extérieur, des carrelages non vitrifiés, semi-vitrifiés, vitrifiés et imperméables y compris la porcelaine et la plupart des pierres naturelles. PRO FLEX convient aussi pour l'installation de la plupart des marbres et des granites sur les substrats en béton et en contreplaqué de catégorie extérieure bien préparés.

GROUT | COULIS:

PRO GROUT MAX 2.0 - is an ultra-premium, next-generation, polymer-modified, rapid-curing, efflorescence-free “hybrid” cement grout. An advanced-technology aggregate that offers the advantages of unsanded grout (vertical application, narrow joints and glossy surfaces) and sanded grout (floor application, wide joints and high compressive strength).

est un coulis cimentaire “hybride” de qualité ultime, de nouvelle génération, modifié aux polymères, à prise rapide et sans efflorescence. Possède un agrégat de technologie avancée qui offre les avantages du coulis sans sable (application verticale, joints étroits et très faible égratignure des tuiles) et du coulis avec sable (application au sol, joints larges et force de compression élevée).

INITIAL WASH | PREMIER LAVAGE :

PRO EFFLONET MARBLE - is a NON-ACIDIC cement grout residue remover designed to safely remove cement grout residues on marble and calcareous stones. Also removes residues from grouts mixed with additives (such as PRO GROUT PLUS)

est un nettoyant pour résidus de coulis de ciment NON ACIDE conçu pour enlever les résidus de coulis cimentaire du marbre et des pierres calcaires en toute sécurité. Ce produit enlève aussi les résidus de coulis mélangé avec des additifs tel que le PRO GROUT PLUS™.

PROTECTION FOR INTERIOR FLOORS | PROTECTION DES SOLS INTÉRIEURS :

PRO AQUASEAL PLUS - is a high-performance water-based penetrating sealer formulated to protect natural stones and ceramic tiles leaving a natural look with no sheen and apparent coating. Seal before installation/grout and after grout.

-est un scellant pénétrant à base d'eau de haute performance conçu pour protéger les pierres naturelles et les carreaux de céramique tout en conservant l'aspect naturel, sans lustre ni couche visible.

PROTECTION AND SATIN LOOK | PROTECTION ET EFFET SATINÉ :

PRO HS-SEALER PLUS (SATIN FINISH) - is a high-performance water-based urethane sealer formulated to protect, enhance colors and leave a satin finish on honed and textured-surfaced natural stone. Seal before installation/grout and after grout.

(FINI SATINÉ) est un scellant uréthane à base d'eau de haute performance conçu pour protéger, rehausser les couleurs et laisser un fini satiné sur les pierres naturelles adoucies et non polies.

PROTECTION AND GLOSSY LOOK | PROTECTION ET FINITION BRILLANTE :

PRO HS-SEALER PLUS (GLOSS FINISH) - is a high-performance water-based urethane sealer formulated to protect, enhance colors and leave a glossy finish on honed and textured-surfaced natural stone. Seal before installation/grout and after grout.

(FINI LUSTRÉ) est un scellant uréthane à base d'eau de haute performance conçu pour protéger, rehausser les couleurs et laisser un fini lustré sur les pierres naturelles adoucies et non polies.

ORDINARY MAINTENANCE | ENTRETIEN COURANT :

PRO CLEAN - is a multi-surface neutral cleaner designed for routine cleaning of ceramic, natural stones, quartz, hardwood, laminate and vinyl surfaces.

- est un nettoyant neutre multi-surfaces conçu pour le nettoyage de routine des surfaces en céramique, pierre naturelle, quartz, bois franc, stratifié et vinyle.

EXTRAORDINARY MAINTENANCE | ENTRETIEN EXTRAORDINAIRE

PRO DECAP - is a degreasing cleaner for tiles, natural stones, quartz and grout joints, that deep-cleans most domestic stains; removes waxes, water-based acrylic and urethane sealers and finishes.

- est un nettoyant dégraisseur pour la céramique, les pierres naturelles, le quartz et les joints de coulis qui nettoie en profondeur la plupart des taches domestiques. Il décape les cires, les vernis et les scellants acryliques et uréthane à base d'eau.

OTTAWA
3103 Hawthorne Rd

613-244-4315
info@eurotilestone.com
order@eurotilestone.com

TORONTO
80 Dufflaw Rd

416 860 3615
toronto@eurotilestone.com
tor.order@eurotilestone.com

MONTREAL
675 Rue Gougeon

514-289-8212
montreal@eurotilestone.com
commande@eurotilestone.com

KINGSTON
1287 Gardiners Rd

343-344-2745
kingston@eurotilestone.com